
De legislatuur van de stilstand
Beste dorpsgenoot

Bij het einde van het jaar past het om even 
achterom te kijken. Wij nemen u mee naar 
de verkiezingen van 2018. Buggenhout 
werd gedurende 18 jaar bestuurd door een 
meerderheid van NCD, aangevuld met 
Vlaams-nationalisten (eerst BAL, daarna de 
N-VA), liberalen en zelfs even socialisten.

Het gemeentebestuur investeerde volop in 
infrastructuur, cultuur, evenementen en 
zoveel meer.  Denkt u maar aan de hele 
site De Pit, de Orangerie en de Patatten-
molen, aan het Kamiel Van Belleplein 
en de OCMW-campus, maar ook aan 
de levendige kermissen en de Zomerse 
Donderdagen. Buggenhout werd een 

bruisende gemeente waarop u als inwoner 
trots kon zijn.

De verkiezingen van 2018 veranderden 
alles. De cd&v besloot om alleen te be-
sturen en alle andere meningen naar de 
oppositie te verwijzen. Intussen zijn we 
vijf jaar verder, en Buggenhout bruist niet 
meer. Er werden nauwelijks investeringen 
gedaan, en de meeste projecten zijn enkel 
uitvoering van wat het vorige bestuur 
besliste. Denk maar aan de brandweerka-
zerne, de fietssnelweg of de heraanleg van 
de Krapstraat.

Er is nog steeds geen oplossing voor 
prangende problemen zoals het door-
gaand vrachtverkeer in onze woonkernen 

of de verkeerssituatie op de site de Pit. De 
cd&v-meerderheid heeft geen ambitie, 
geen visie, en geen enkel idee waar ze met 
onze gemeente naartoe wil.

N-VA wil opnieuw werk maken van een 
bruisend Buggenhout. We kijken dan ook 
uit naar de verkiezingen van 13 oktober 
2024. Mogen we op uw steun rekenen?
We wensen u alvast een vrolijk kerstfeest 
en een prettig eindejaar.

Wim Mommaers
Fractievoorzitter 
N-VA Buggehout

N-VA Buggenhout wenst iedereen een fi jn eindejaar!
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Nieuws uit de gemeenteraad

Nieuwe kinderopvang te Opstal komt er eindelijk
Niet in de Boekenschuur!
De N-VA pleit al jaren voor een nieuwe kinderopvang in Opstal. Het 
huidige gebouw is verouderd en slecht bereikbaar vanuit de scholen. 
Aanvankelijk wilde cd&v de nieuwe kinderopvang onderbrengen in 
de Boekenschuur. Daar is de bibliotheek van Opstal gevestigd. Onder 
druk van de N-VA werd die piste verlaten. 

Wel in de Broekstraat
Onze fractie stelde toen zelf voor dat de gemeente de boerderij met 
grond langs de Broekstraat (nrs. 31 en 33) zou kopen en die samen 
met partners zoals vzw Avalon zou ontwikkelen. Het perceel is 
centraal gelegen in de nabijheid van de Opstalse scholen.

Meerderheid schuift factuur door
De bestuursmeerderheid lijkt het standpunt van de N-VA nu te volgen en maakte eindelijk werk van het dossier. Vreemd genoeg laat 
cd&v het project prefinancieren door DDS en schuift zo de factuur door naar de volgende legislatuur. De illusie van schuldafbouw is 
belangrijker dan een zinvolle investering in de gemeente.

Voorlopig geen trajectcontroles
Tamara Bogaerts ontdekte dat er (voorlopig) geen 
trajectcontroles komen in Buggenhout omdat er op 
basis van flitscontroles geen structurele problemen met 
overdreven snelheid worden vastgesteld. 

Voor de verwerking van beperkte snelheidsovertre-
dingen zal vanaf 1 januari 2024 gewerkt worden met 
het Crossborder-systeem. De gemeentelijke inkomsten 
uit snelheidsovertredingen zullen ingezet worden voor 
maatregelen die de lokale verkeersveiligheid verhogen.

Jong N-VA Buggenhout staat voor:
    Afschaffi ng van de erfbelasting
    Behoud van een energiemix met kerncentrales 
    Geen legalisering van drugs 
    Geen verlaging van de stemgerechtigde leeftijd naar 16 jaar

Spreken die standpunten u aan? 
Kom vrijblijvend kennis maken 
met de leden van Jong N-VA Buggenhout. 
Neem contact op via 
jonathan.goossens@n-va.be

v.l.n.r. Alison Dupré, Tamara Bogaerts, Wim Mommaers en Sylva Bogaerts

Een naburige politiezone verwerkt de boetes.

Bevlaggingsactie van Jong N-VA tijdens 
het veldrijden in Dendermonde

buggenhout@n-va.be



Van 1 naar 3 winkelkernen
Deelgemeenten ook op de kaart
Bij een onderzoek van de provincie Oost-Vlaanderen naar de lokale middenstand in Buggenhout 
werd enkel een kernwinkelgebied afgebakend in Buggenhout-centrum. Het gemeentebestuur 
kopieerde eerst gewoon het provinciale voorstel, maar door politieke druk van de verenigde 
oppositie werden uiteindelijk ook in Opdorp en Opstal winkelzones afgebakend.

Steun de ondernemers
“De N-VA is tevreden dat ook in onze deelgemeenten startende ondernemers een subsidie kunnen 
ontvangen van de gemeente. Ook maatregelen voor extra toegankelijkheid van handelspanden 
komen er nu in aanmerking voor een gemeentelijke subsidie. De N-VA wil dat de gemeente hen 
actief ondersteunt met premies op maat en een vlotte dienstverlening”, zegt Jan Jacobs.

Een Buggenhoutse 
natuurbegraafplaats 
Mensen denken bij hun uitvaart steeds 
bewuster na over het milieu. Daardoor is 
er een grotere vraag naar plaatsen in de 

natuur waar u de crematieas mag uit-
strooien. Enkel aangeduide zones waar-
voor het Agentschap voor Natuur en Bos 
toestemming gaf, komen in aanmerking 
als o�  ciële natuurbegraafplaats.

“In onze bosgemeente zou een natuurbe-
graafplaats niet mogen ontbreken, maar 

voorlopig werd er geen geschikte locatie 
gevonden”, weet Tamara Bogaerts. “Het 
verzoek om de natuurbegraafplaats in te 
richten in het bos werd niet ingewilligd 
en de gemeente is nog op zoek naar een 
geschikte locatie.”

Wist u dat …
… de gemeente een premie van 3.000 euro geeft aan personen die een café willen opstarten in Buggenhout? Voor horecazaken waar nog gron-
dige renovaties aan dienen te gebeuren stijgt dat tot 6.000 euro. De premie geldt niet voor de nog actieve cafés. Schol!

… er een Bosbegankeniscomité is gestart voor een editie in 2024? Hou alvast 27 en 28 april vrij in uw agenda.

.. het ANPR-cameraschild tegen het eind 2023 volledig gerealiseerd zal zijn?

… er voor de nieuwe gescheiden straatriolering te Hopveld, Hopveldweg en Mandekensstraat in oktober een nieuw ontwerp 
ingediend werd bij de VMM? Op de eerste schop in de grond is het nog jaren wachten.

… ons politiekorps stevig aanwerft en uitbreidt van 65 naar 75 voltijdse personeelsleden?

… er een Street-Art-project komt op de muren van de fi etstunnel onder de spoorlijn ter hoogte van de Hauwerstraat en Weiveld?

Eerste buurtinformatienetwerk voor Buggenhout
Een buurtinformatienetwerk (BIN) is een gestructureerd samenwerkingsverband tussen buurtbewoners en de lokale politie. 
Dankzij een BIN verhoogt het meldingsgedrag aan de politie en verlaagt het onveiligheidsgevoel. Een BIN bevordert de sociale 
controle en verspreidt de preventiegedachte. 

“Toen ik in 2019 het voorstel voor de oprichting van BIN’s deed in de 
gemeenteraad, werd er door de meerderheidspartij afwijzend gereageerd. 
Er volgde uiteindelijk wel een succesvolle infoavond in samenwerking met 
onze politiezone. Door de coronapandemie verdween het voorstel van 
de radar. De gemeente en de lokale politie communiceerden niet over de 
mogelijkheden. Dat de meerderheidspartij nu zelf de opstart van een BIN 
voor Opdorp lanceert, getuigt van voortschrijdend inzicht maar ook van 
weinig tact. Met snellere communicatie konden geïnteresseerde inwoners 
veel vroeger actief zijn in een BIN”, zegt Jean-Pierre Willems.

Via www.politie.be/5437/contact/je-buurtinformatienetwerk 
kunt u nakijken of u in een BIN woont en hoe u er één kan 
opstarten.

Zelfstandigen maken onze dorpen leef-

baar, de gemeente moet hen steunen.

Hebt u een suggestie? Geef die 
door via tamara.bogaerts@n-va.be

Dankzij voortschrijdend inzicht lanceert de meerderheid 
een BIN voor Opdorp.

www.n-va.be/buggenhout



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


